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Tomko: 
Hviezdoslavova ulica, nový asfaltový chodník, chválitebné, ale asi 10 obrubníkov je 
vyhodených na zelenom páse pod lipami. Skúste sa tam ísť pozrieť, kedy sa tie obrubníky, 
ktoré asi sú prebytočné, alebo nechýbajú nikomu, sa z tohto zeleného pásu pod lipami 
odstránia. Je to dosť neetické a môže tam škôlka, môže dôjsť aj k úrazu niektorého dieťaťa.  
Moja ďalšia interpelácia je opäť na vedenie mesta. Pribinova ulica, nový asfaltový koberec na 
vozovke, chválitebné, je to fakt  na úrovni zrobené, až na tie kanalizačné vpuste. Ja sa chcem 
spýtať prítomných, keby ste to mali na svojom súkromnom pozemku, či by ste tie vpuste 
dovolili takto osadiť. Idete po novom povrchu a stále sa cítim, akoby som išiel vo vlaku. Ja 
nepochopím tých, ktorí to robili, jak je možné, že tieto vpuste takto usadili. Nový povrch 
vozovky, finančné prostriedky do toho boli nemalé dané a tie vpuste, to dačo katastrofa. Či to 
už nemáme odborníkov, nech posúdia iní, ale treba to buď, neviem, či sa to vôbec dá 
reklamovať, opraviť, ale je tam päť vpustí kanalizačných VVS, ktoré sú doslovne už do 
písmena možno,  pár mesiacov a vpustíme tu ťažkú techniku po tej ulici, prepadne sa určite. 
Ďalej by som ešte k tej ulici, otázku na vedenie mesta, ja viem, že to je štátna cesta III. triedy, 
ale bolo sľúbené obyvateľom tejto ulice aj chodník, že bude vyasfaltovaný, malo sa to robiť 
spolu, moje informácie možno sú mylné, skúste to pán primátor zistiť, alebo kedy bude ten 
chodník takisto vyasfaltovaný, lebo starý asfalt je odstránený, možno to už je pol roka, 
opravte ma, keď som povedal veľa, ale ten chodník tam chýba, deti tam chodia do školy a ten 
asfalt tam nie je na chodníku.  
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade opráv na uliciach, alebo riešených rekonštrukcií  vozoviek na Ulici Pribinovej 
napríklad, išlo o opravu, ktorú realizovala Slovenská správa ciest, išlo o opravu, ktorá  bola už 
dlhodobo žiadaná. 
V prípade kanalizačných vpustí budeme takisto kontaktovať príslušného správcu a jednať 
v tejto veci.  
Opravy chodníkov a ich cieľov, o ktorých ste hovorili, resp. plán, dlhodobý plán je stále 
podmienený sumarizáciou, ktorá je predkladaná na komisie, tá je následne schvaľovaná 
podobne ako tá, ktorá bude dnes predmetom rokovania, čiže zapracovanie jednotlivých častí, 
alebo úsekov v rámci mesta je potom možné iniciovať aj v rámci zasadnutia komisie, resp. 
zasadnutia, alebo riešenia rozpočtu v novom kalendárnom roku.  
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